ASPPH Friday Letter 刊登文章

流行病學與預防醫學研究所方啟泰老師撰文並投稿至 ASPPH Friday Letter:

Inhaled Zanamivir vs Oral Oseltamivir to Prevent Influenza-related Hospitalization or Death: A Nationwide Population-based Quasi-experimental Study

https://academic.oup.com/cid/advance-article/doi/10.1093/cid/ciac217/6550318 [Friday Letter: August 19, 2022]

流行病學與預防醫學研究所林先和老師撰文並投稿至 ASPPH Friday Letter:

Long-term exposure to ambient fine particulate matter (PM2.5) and associations with cardiopulmonary diseases and lung cancer in Taiwan: a nationwide longitudinal cohort study

https://academic.oup.com/ije/article/51/4/1230/6574395 [Friday Letter: August 26, 2022]

流行病學與預防醫學研究所季瑋珠退休老師與碩班楊文碩同學共同撰文並 投稿至 ASPPH Friday Letter:

Objective performance of emergency medical technicians in the use of mechanical cardiopulmonary resuscitation compared with subjective self-evaluation: a cross-sectional, simulation-based study

https://bmjopen.bmj.com/content/12/6/e062908

[Friday Letter: September 2, 2022]

流行病學與預防醫學研究所盧子彬老師撰文並投稿至 ASPPH Friday Letter:

Distinct Survival Outcomes in Subgroups of Stage III Pancreatic Cancer Patients: Taiwan Cancer Registry and Surveillance, Epidemiology and End Results registry

https://link.springer.com/article/10.1245/s10434-021-11030-w [Friday Letter: September 9, 2022]